
FAU Morellbakken skole, skoleåret 2021-2022 

Referat fra møte 08.06.2022 

Sted: Skolens kantine  

Referent: Tone Libråten  

Til stede:  

• Binh Vu (8B) 

• Trine Amundsen (8C) 

• Roy Ove Lie (8E, vara) 

• Mette Meinert (9A) 

• Tone Libråten (9B) 

• Sigrid Moen (9C) 

• Matilde Brown Megård (9D) 

• Jørgen Bjerke (9E) 

• Kristi Sørensen (10A) 

• Anne Strand-Andersen (10B) 

• Maria Teresa Grønning Dale (10C) 

• Morten Hegge (10D) 

• Kristian Sveen (10E) 

• Marit Jensen (assisterende rektor, til stede under infopunkt fra skolens ledelse) 
 

AGENDA 

• Informasjon og spørsmål til skoleledelsen 
- Årshjul 2022-23 
- Status for sommeravslutningene – «dørene åpnes» og vitnemålsutdeling 10. trinn 

• Orientering om møte i skolemiljøutvalget - SMU 

• Felles høringsinnspill fra alle FAU i Nordre Aker til skolebehovsplanene i Oslo 

• Valg av FAU-leder for skoleåret 2022/23 

• Arbeid i grupper 
 

Informasjon og spørsmål til skolens ledelse 

Sommeravslutningene har blitt arrangert etter planen, og endelig – etter to års opphold – kan 

vitnemålsutdelingen for 10. trinn være i skolegården. Det er vi alle glade for.  

Årshjulet for arrangementer, aktiviteter og ansvar for neste skoleår er gjennomgått av FAU og 

forankret med Marit Jensen.  

SMU 

Elevrepresentantene melder om at det er positiv stemning på skolen til både det faglige og sosiale.  

Felles høringsinnspill fra alle FAU i Nordre Aker til skolebehovsplanene i Oslo 

I vedlegg til skolebehovsplanen i Oslo kommune står det følgende: «Ny barneskole og flerbrukshall 

på Frysja er planlagt for å møte den forventede befolkningsutviklingen i området. Tomten er ervervet 



av kommunen. Behovet i området tilsier imidlertid at det ikke er snarlig behov for skolen. Prosjektet 

utsettes derfor til etter planperioden». 

Et flertall i Morellbakken FAU støtter innspillet fra Susna (Samarbeidsutvalget for skoleutvikling i 

Nordre Aker) til Utdanningsetaten om at ny skole på Frysja må prioriteres opp i skolebehovsplanen.  

Valg av FAU-leder for skoleåret 2022/23 

Mathilde Brown Megård ble gjenvalgt som FAU-leder for neste skoleår. Resten av styret velges når 

nytt FAU er på plass til høsten. (Til info: Leder velges på siste styremøte før sommeren for å sikre en 

god overgang til neste skoleår) 

Referat fra arbeidsgruppene:  

Arrangement: 

Foresatte på 9. trinn er ansvarlig for å gå natteravn høsthalvåret. Trine Amundsen, FAU-representant 

for 8C, er ansvarlig for å sende ut informasjon til FAU-representantene på 8. trinn før sommerferien 

om hvordan natteravningen skal organiseres. 

 

Neste FAU-møte: 6. september kl 18-20 i skolens kantine 

 

 

 


